
Rondvraag 
 
Commissievergadering Ruimte, Economie en Financiën d.d 16-05-2024 
 

Inleiding:  Verkeerssituatie Botermarkt 

 
  

 

Vragen:  
Voor wat betreft de verkeerssituatie rond de Botermarkt wil ik graag weten: 

1.  Waarom is dit (zie bijlage) op 13 oktober 2015 genomen besluit niet is 
uitgevoerd?  

 
Dit ondanks het feit dat bewoners en met name de winkeliers meerdere keren hebben aangedrongen 
op uitvoering. De situatie is thans op zijn minst chaotisch en onoverzichtelijk te noemen. Ongelukken 
zijn al meerdere keren gebeurt. 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

Ondertekening: 

Datum en tijdstip indiening : 14-5-2024  

Fractie : GewoonUden  

Naam indiener : Ruud Geerders  
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Antwoord vraag:  
Het besluit voor het aanwijzen van een eenrichtingsweg op een gedeelte van de Botermarkt in Uden is 
gepubliceerd in 2015. Om onduidelijke redenen is de bijbehorende bebording niet geplaatst. In het 
voorjaar van 2024 vroeg supermarkt Plus naar een oplossing voor de problematiek bij het in- en 
uitrijden van de straat bij kruispunt met de Velmolenweg. Daarop heeft de gemeente de mogelijkheden 
bekeken. Een simpele en snelle oplossing bleek het instellen van een eenrichtingsweg op dit gedeelte 
van de Botermarkt. Omdat het verkeersbesluit al 9 jaar geleden is genomen, heeft de gemeente onlangs 
een peiling uitgevoerd onder aanwonenden. De reacties op de peiling waren overwegend positief. De 
verkeersborden zijn inmiddels geplaatst. 


